
Technische vragen voor de Raadscommissie Duurzaamheid en Bereikbaarheid 
van 5 oktober 2022

Vragen van : PvdA
aan Wethouder : K. van Hunnik
over : Technische vragen zonnepanelen en dakramen

Van: Fabian Lawerman <fabian@pvdahilversum.nl> 
Verzonden: dinsdag 4 oktober 2022 07:55
Aan: Griffie-Hilversum <griffie@hilversum.nl>
Onderwerp: Technische vragen

Beste, 

Graag zou ik via deze weg technische vragen willen stellen.

Alvast heel erg bedank.

Technische vragen commissie 5 oktober zonnepanelen en dakramen:
1. Hoelang duurt nu een gemiddelde vergunningsaanvraag van zonnepanelen?
2. Hoelang wordt dit in de nieuwe situatie?
3. Wat is het percentage dat goedgekeurd wordt voor aanvraag zonnepanelen bij 

beschermd stadsgezicht?
4. Wat wordt het percentage in de nieuwe situatie?

-- 

PvdA
Hilversum

Fabian Lawerman
Commissielid / 
fabian@pvdahilversum.nl

Conceptantwoord -penvoerder is Marc Dols 0640624595 en Erik van Schaijk 0618878379

PvdA heeft technische vragen gesteld over agendapunt zonnepanelen in beschermd 
gezicht van de commissie van d.d. 5 oktober 2022. De vragen en de antwoorden daarop 
vindt u hieronder:

1. Hoelang duurt nu een gemiddelde vergunningsaanvraag van zonnepanelen? 

mailto:fabian@pvdahilversum.nl
mailto:griffie@hilversum.nl
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fhilversum.pvda.nl%2F&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=pykYBTk8DbuqaA1f0T10stKdHXzbECx8Px7dvZcEg%2Bc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fhilversum.pvda.nl%2F&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=pykYBTk8DbuqaA1f0T10stKdHXzbECx8Px7dvZcEg%2Bc%3D&reserved=0
mailto:Fabian@pvdahilversum.nl
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fhilversum.pvda.nl%2F&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=pykYBTk8DbuqaA1f0T10stKdHXzbECx8Px7dvZcEg%2Bc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fhilversum.pvda.nl%2F&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=pykYBTk8DbuqaA1f0T10stKdHXzbECx8Px7dvZcEg%2Bc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2FPvdAHilversum&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=GQJ3E%2FNqXFMPL7qg5rIbL3t9o98qmwaZOZrL5K0m33I%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Ftwitter.com%2FPvdAHilversum&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=6%2BHIM2%2BBFcxPF3LbETmzKhch14bE7B8P67s4pQCTe6w%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.instagram.com%2Fpvdahilversum%2F&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=TW86ub4fBohA%2B0Ye5VkTKkBaQcjfVnylKQeKWd7CPwc%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fchannel%2FUCzczMk49xSYfkVS7tZfbd-A%2Ffeatured&data=05%7C01%7Cvragenvanderaad%40hilversum.nl%7C04162db09a374888e63108daa5d83a27%7Cac7c4f756d984b3786f98fa6b9c176d7%7C1%7C0%7C638004645345997592%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=auw%2FmOFa27OEXGqeATYasj5dF%2FxQxedIXf2trlPAlE4%3D&reserved=0


Het behandelen van een aanvraag voor de CRK+M bedraagt 1 uur per aanvraag. Dit 
is binnenkomst, verwerken stukken, klaarzetten voor CRK+M, behandelen 
aanvraag in vergadering CRK+M, verslaglegging en de communicatie intern en met 
de aanvrager.

2. Hoelang wordt dit in de nieuwe situatie? 

Dit blijft 1 uur per aanvraag. Dit is binnenkomst, verwerken stukken, aanvraag 
ambtelijk beoordelen, voorzien van advies en de communicatie intern en met de 
aanvrager. De beoordeling verschuift van de CRK+M naar het secretariaat van de 
CRK+M. 
De behandeltijd blijft gelijk, maar verschuift voor aanvragen die aan de criteria 
voldoen naar de ambtelijke kant.
De werkelijke tijdswinst zit er in dat bij sneltoetscriteria de toetsing buiten de 
vergadercyclus van CRK+M om gaat en er geen behandeling in de commissie nodig. 
De vergunning kan sneller afgedaan kan worden. Tevens zal dit leiden tot minder 
plannen op de agenda van CRK+M en daardoor ook voor kortere wachtlijsten bij 
andere vergunningen.

3. Wat is het percentage dat goedgekeurd wordt voor aanvraag zonnepanelen bij 
beschermd stadsgezicht? 

In de eerste 6 maanden van dit jaar zijn er 33 aanvragen in behandeling genomen 
waarop 42 adviezen zijn afgegeven (door de CRK+M en ambtelijk na een “negatief 
advies tenzij” van de CRK+M).
Het aantal positief beoordeelde aanvragen is uiteindelijk 20 van de 33 aanvragen 
omgevingsvergunning eindigen met een positief advies. Dit is een percentage van 
61%. 

4. Wat wordt het percentage in de nieuwe situatie? 

Dit hangt sterk af van de kwaliteit van de aanvragen en of de legpatronen van de 
panelen al zijn afgestemd op de nieuwe criteria. Door de ruimere mogelijkheden 
vallen meer aanvragen in eerste instantie binnen deze nieuwe criteria. Door de 
uitgebreidere informatievoorziening in de vorm van eenduidige regelgeving en 
praktijkvoorbeelden is de verwachting dat vergunningaanvragen kwalitatief beter 
kunnen worden opgesteld en daarmee eerder voldoen aan de criteria. Onze 
verwachting is dat dit bijdraagt aan een hoger percentage goedgekeurde 
aanvragen.




